
Cicinho: Wszystkie tatuaże robiłem po pijanemu
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Były defensor Giallorossich, Cicinho, udzielił wywiadu dla Fox Sports, w

którym powrócił do tematu, który zdradził już niegdyś mediom.

- Byłem alkoholikiem, nie byłem w stanie wypić tylko jednego piwa. Piłem do

momentu, gdy padłem ma ziemię. Gdy przybyłem do Realu Madryt, rzeczy

przeciekały mi przez palce. Piłem bardzo dużo, ale nie tylko nocami. Pewien

dziennikarz widział jak piję. Żałuję wszystkiego tego, co zrobiłem i nie polecam

nikomu. Takie rzeczy nie leczą żadnej depresji, przeciwnie, niosą za sobą ryzyko

popadnięcia w większą depresję. Jest mi niewygodnie z moimi tatuażami, zrobiłem

je pod wpływem alkoholu. Piłem, bo bałem się bólu igły, potrzebowałem tatuaży.

Myślałem, że tatuaże przyniosą mi spokój, a tymczasem tak nie było.

Brazylijczyk przybył do Romy w 2006 roku za około 10 mln euro. Po pierwszym

sezonie, w którym rozegrał 30 meczów, w kolejnym zagrał tylko 22 razy, aby potem

stać się tylko cieniem piłkarza i występować sporadycznie, również na

wypożyczeniach. W jednym z poprzednich wywiadów gracz mówił, że także od

początku swojej przygody z Romą nie rozstawał się z butelką.
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